
Till Paroc

Utökad verksamhet i Hällekis

Hällekis Samhällsförening uppskattar att Paroc har viljan att utvidga verksamheten i Hällekis.
Som en liten ort är det extra viktigt att både stora verksamheter och invånare känner
framtidstro i bygden. Miljöaspekter är inte att förglömma.

Som alltid finns det även en negativ sida på myntet. Det ni också skriver och är medvetna
om är mer buller och mer trafik. Samhällsföreningen förutsätter att Paroc tar seriöst på
dessa miljöproblem och gör vad som är möjligt för att minimera problemen. Just i ett
uppbyggnadsskede brukar det oftast var enklast att ha dessa diskussioner med kommunen
och andra intressenter. De kan då vara behjälpliga med lösningar. Som samhällsförening
värnar vi givetvis både om arbetstillfällen och en god boendemiljö.

Vi önskar Lycka till med detta projekt!

Styrelsen i Hällekis Samhällsförening


